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常州市双周纺织有限公司坐落于大运河畔的历史文化古城——
江苏省常州市，紧靠沪宁高速公路，50分钟可到常州机场，2
小时车程到上海机场。公司始建于上世纪90年代，于2003年正

式成立常州市双周纺织有限公司。我们公司是专业的牛仔面料
生产企业，有着30多年的纺织面料制造历史！常州双周纺织有
限公司生产研发众多系列的牛仔布主要特色产品是宽门幅
（170-180CM），加厚，高回弹力缎纹牛仔布、全棉牛仔布、
全人棉牛仔，天丝牛仔，竹节弹力牛仔布、红边牛仔，棉弹力
牛仔布和TR弹力牛仔布等等。

常州双周纺织有限公司占地面积14000多平方米，拥有上百台
比利时G T-MAX最大幅宽250CM的织布机型和其他先进的设备，
年产值高达2000多万米。我们公司的产品远销国内外、南美洲、

北美洲、欧洲、中东等世界各地。常州双周纺织有限公司注重
开发新品、可靠的产品质量和创新的服务赢得了客户的一致好
评。我们与不同国家和地区的许多客户有着长期的业务关系，
每年都在不同的国家参加展览。我们竭诚欢迎海内外客商及朋
友前来参观，合作共赢！



Changzhou Shuangzhou Textile Co., Ltd is in Changzhou City, Jiangsu Province, a
historical and cultural city by the Grand Canal. The company is close to Shanghai-
Nanjing expressway. It takes 50 minutes to Changzhou Benniu International Airport
and 2 hours’ to drive to airports in Shanghai. Originally founded in the 1990s,
Changzhou Shuangzhou Textile Co., Ltd was officially established in 2003. With over
30 years’ history of manufacturing textile fabrics, we are a professional manufacturer
for denim fabrics. Changzhou Shuangzhou Textile Co., Ltd develops and produces a
series of denim fabrics. The major characteristic products include thickened and highly
elastic satin denim fabric, cotton denim fabric, silk denim fabric, slub stretch denim
fabric, red-edge denim fabric, cotton stretch denim fabric and TR stretch denim fabric
with large widths (170cm to 180cm).

Changzhou Shuangzhou Textile Co., Ltd covers an area of more than 14,000 square
meters and owns hundreds of Belgian G T-MAX weaving machines with a maximum
width of 250CM and other advanced equipment. The annual production value is up to
20 million meters. Our products are globally exported to South America, North
America, Europe and the Middle East. Changzhou Shuangzhou Textile Co., Ltd
focuses every effort on developing new products. The reliable product quality and
innovative service is widely recognized and praised by customers. We have established
long-term business relations with lots of customers from different states and regions,
and we attend shows in different countries every year. We sincerely welcome
customers and friends at home and abroad to visit our company for win-win
cooperation!
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Fabrics:

◆ 4oz to 15oz different kind of Denim fabrics

◆ Content ranges from Cotton, Viscose, Poly, 

Modal, Linen,  Tencel, etc.

◆ Prints, brushing etc. special finishing



warehouseLooms unit Meeting room

CF lab Yarn test lab Showroom

Laundry room

Light box
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Add:NO.103 Zhoujiatou, Diaozhuang

street, Tianning District,Changzhou

city,Jiangsu Province, China



Thank you！

感谢聆听 批评指导
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